## 大连化物所因公出访事前公示表

出访人团组成员基本信息:				
姓名	部门		职务	
庄巍	1107 组		研究员	
出访国家或地区	美国	顺访国家或地区		无
出访任务	参加 Telluride 国际研讨会			
出国预算	18000 元			
经费来源	☑课题组			
	□研究所			
	□国外资助单位			
	□其他资助单位			_
开始日期	2014年7月14日	结束日期		2014年7月18日
往返路线	大连-北京-美国-北京-大连			
主要日程安排:	1. 2014年7月14日北京启程至美国;			
2.2014年7月15-18日参加会议;				
3.2014年7月18日美国返程;				

邀请单位介绍: 庄巍研究员应纽约大学 Zlatko Bačić 教授邀请于 2014年7月14-18日参加美国 Telluride 国际研讨会。纽约大学成立于 1831年,是一所享誉世界的名校,也是一所一流的学术机构; 作为美国最大的私立学校,拥有30多名诺贝尔奖得主,更使纽约大学璀璨耀眼。

下附:邀请信



## **New York University**

A private university in the public service

Zlatko Bačić Professor of Chemistry Department of Chemistry Faculty of Arts and Science

New York, NY 10003-6688

100 Washington Square East, Room 1001M

Telephone: (212) 998-8435 Fax: (212) 260-7905 Email: zlatko.bacic@nyu.edu

May 15, 2014

Professor Wei Zhuang Dalian Institute of Chemical Physics Chinese Academy of Sciences Dalian, China

Zhath Kath

Dear Professor Zhuang:

It is a great pleasure to invite you to give a talk at the Telluride Workshop on Spectroscopy and Dynamics of Coupled Anharmonic Vibrations of Floppy Molecular Systems, to be held in Telluride, Colorado, USA, in the period July 14-18, 2014. The workshop will bring together the leading experts in this area from around the world, and your contribution will further enhance the quality of the meeting. I look forward to seeing you in Telluride in July.

Sincerely,

Zlatko Bačić